
  Nyborg Idræts Samvirke
 Nyborg den 27 marts 2025

BESTYRELSENS BERETNING. 

Det forgangne år startede roligt. I efteråret kom Nyborg kommune med sparekatalog op til 
budgetforhandlingerne i kommunen. Her var der lagt op til store besparelser indenfor idrætten. 
Her var bl.al. lagt op til at genindføre gebyr for halleje, herom senere i beretningen. 

MEDLEMSTAL:
Nyborg Idræts Samvirke har uændret 50 medlemsforeninger ligesom året før.
Da medlemsforeningerne er de største foreninger i kommunen, repræsenterer til klart de fleste 
idrætsudøvere i kommunen. 

DANSKE IDRÆTSRÅD OG SAMVIRKER. DIS :

Ved årsmødet i Danske Idrætsråd og Samvirker den 20. april 2024 i Slagelse blev Ole Hansen 
genvalgt til bestyrelsen som repræsentant for Region Syddanmark.

DIS repræsenterer i dag 2.706 idrætsforeninger med omkring 1.000.000 medlemmer fordelt 
over hele landet. 
Det er DIS opgave at være idrætsrådenes talerør regionalt og på landsplan, til gavn for den 
lokale idræt.

DIS hjemmeside er hhtps://www.danskeidraetsraad.dk  

FORENINGEN BROLØBET STOREBÆLT:

Foreningen Broløbet Storebælt der står for broløbet har en bestyrelse på 4 medlemmer, 2 i 
Nyborg og 2 i Korsør. Fra Nyborg Idræts Samvirke er Niels Jørgen Nielsen valgt med Susanne 
Skov Nielsen som suppleant. Fra NGIF Gymnastik og Atletik er Vibeke Eriksen valgt.
.
BROLØB 2026

Fremtidigt broløb der forventes afholdt i 2026 afventer endelig dato.

BROLØBSPULJEN:

Nyborg Idræts Samvirke`s andel af overskuddet ved broløbet, der afvikles hvert 3 år, udloddes 
hvert år, 2 gange årligt af fra sin broløbspulje ved uddelingen den 1. marts og igen den 1. 
september.

DEN 1 MARTS 2024 BLEV DER UDLODDET:

Der var denne gang ansøgninger fra 5 foreninger.

SUS Håndbold havde søgt om 1.300 kr. til 4 oppustelige mænd.
NIS bevilgede 1300 kr.

Senioridrætten i Ullerslev havde søgt om 4.875 kr. til DGI Sangbøger.
NIS bevilgede 2500 kr.
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Nyborg Cykel Klub havde søgt om 29.025 kr. til afspærringshegn m.v.
NIS bevilgede 25.951,25 kr. 

NGIF Gymnastik og Atletik havde søgt om 3.178,35 kr. til gymnastikredskaber.
Kom ikke i betragtning denne gang.

NGIF Fodbold havde søgt om 7.748,75 kr. til indkøb af fodboldmål på tværs.
NIS bevilgede 7.748,75 kr.

DEN 1 SEPTEMBER 2024 BLEV DER UDLODDET:

Her indkom der kun 1  ansøgning til broløbspuljen.

SUS Håndbold havde søgt om 1.800 kr. til indkøb af håndbolde.
NIS bevilgede 1.800 kr.

IDRÆTSRÅDSMØDE.

Danmarks Idrætsforbund holder idrætsrådsmøde for Region Syddanmark i dag den 1 april 
2025, her regner vi med at Ole Hansen bliver genvalgt som regionens repræsentant i DIF´s 
repræsentantskab.

KOMMUNALE BESPARELSER 2025.

I Nyborg kommunes sparekatalog for 2025 – 28 var der lagt op til at budgettet på vores område 
skulle reduceres med 1.465.000 kr. ved bortfald af gratis halgulv til foreningerne. Nyborg Idræts 
Samvirke fremsendte høringssvar til kommunen, om at tage besparelsen af ud af budgettet. Der
var flere foreninger i Nyborg kommune der gjorde det samme. Heldigvis kunne vi glæde os over
at byrådet kom til fornuft, og lod foreningerne fortsætte med gratis halgulv.

Nyborg Idræts- & Fritidscenter har efter sidste års kommunale besparelser, igen måtte forringe 
serviceniveauet for brugerne, herunder bl.a. i svømmehallen og pålægge foreningerne at stå for
livredning og for de sidste hold oprydning i hallen. 
 
FOLKEOPLYSNINGSUDVALGET. 

Susanne Skov Nielsen, Ole Hansen og undertegnede repræsenterer idrætten i 
Folkeoplysningsudvalget.
Peter Johansen fra Nyborg Idræts Samvirke er formand for udvalget.
 
REVISION AF NYBORG KOMMUNE´S KULTUR-, FRITIDS OG IDRÆTSPOLITIK.

Arbejdet med revision af Nyborg Kommunes Kultur-, Fritids og Idrætspolitik er ved at være 
færdiggjort. Ved dialogmøde den 6 februar 2025, blev SAMMEN om Fritids- og Idrætslivet der 
indgår i Fritids- og Idrætspolitikken 2025 for Nyborg kommune præsenteret.

INDSTILLINGER TIL PRISER I NYBORG KOMMUNE OG SPORTSLØRDAG I ODENSE.

Nyborg Idræts Samvirke vælger hvert år, hvem der skal have Idrætsprisen i Nyborg Kommune.

Ved hyldestfesten den 27 september 2024 på Bastionen, modtog Magnus og Jonas fra Nyborg 
Badminton Klub prisen blandt de indkomne indstillinger.



  Nyborg Idræts Samvirke
Ved Fynske Bank Sportslørdag den 18 januar 2025, havde Nyborg Idræts Samvirke indstillet 
Magnus og Jonas fra Nyborg Badminton Klub til Årets Frivillige Idrætsleder, Magnus og Jonas 
fik desværre ikke prisen 

FORSLAG TIL NYE OPGAVER:

Foreningsmøde om frivillighedsuddannelsen den 2 september 2024, blev aflyst, og forsøges 
gennemført senere.

AFRUNDING:

2025 er et valgår, og her vil vi som interesseorganisation blande os i debatten ved at invitere 
foreningsrepræsentanter og politikere til en debat af interesse for idrætten op til kommunevalget
i november måned.

Efter et år som kasserer i Nyborg Idræts Samvirke har Jane Dilling valgt at stoppe i bestyrelsen.
Jane skal have stor tak for det arbejde hun har lagt som kasserer i året der er gået, og vi ønsker
Jane alt godt fremover.

Med dette vil jeg slutte bestyrelsens beretning.

Peter Johansen
Formand 
Nyborg Idræts Samvirke.
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